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 Van de voorzitter 

De eerste dag van onze clubkampioenschappen zit er al weer op ς de eerste opmaat voor de eindzege 

zeg ik met een glimlach, want natuurlijk kan iedereen zichzelf goed inschatten op welke plaats voor de 

eindzege haalbaar is. We kennen ŜƭƪŀŀǊ ƎƻŜŘΣ ǿŜ ƪŜƴƴŜƴ ŘŜ ŎƻƴŎǳǊǊŜƴǘƛŜ Χ ƳŀŀǊ ǘƻŎƘ ƛǎ ƘŜǘ ǎǘŜŜŘǎ 

ǿŜŜǊ ƭŜǳƪ ƻƳ ŘŜ ǎǘǊƛƧŘ ƳŜǘ ŜƭƪŀŀǊ ŀŀƴ ǘŜ ƎŀŀƴΦ 5Ŝ ŜŜǊǎǘŜ άǇŜǊŜƴǇŀŘōƻǳƭŜŘŀƎέ όǾŜŜƭ ǿƻƻǊŘǿŀŀǊŘŜύ ǾƻƴŘ 

recent plaats en toen hoorde ik een gerenommeerd spellid zeggen dat het hem maar niet lukte om van 

een andere speller te winnen. Alsof er een vloek rust op het spel dat hij om de zoveel tijd ǘŜƎŜƴ ΨŘƛŜ ŜƴŜΩ 

tegenstander moet spelen. Je kan zeggen dat objectief gezien de betere speller meer dan 50 procent van 

de wedstrijden zou moeten kunnen winnen. Wedstrijden zijn tenslotte geen muntjes die je opgooit en 

die gemiddeld altijd 50% op de ene en 50% op de andere helft valt. Maar tóch is het zo dat in de partij 

ǘŜƎŜƴ ŘƛŜ ΨŜƴŜΩ ǎǇŜƭŜǊ łƭǘƛƧŘ ǾŜǊƭƻǊŜƴ ǿƻǊŘǘ Χ ƻŦ Χ Ǿŀƴǳƛǘ ƘŜǘ ǇŜǊǎǇŜŎǘƛŜŦ Ǿŀƴ ŘŜ ŀƴŘŜǊΣ Ŝr áltijd 

gewonnen wordt.  

Wat hierin mooi naar voren komt is ς net als bij heel veel andere wedstrijden ς dat het niet alleen een 

technisch spel is, maar ook heel sterk een mentaal spel. Je verliest niet alleen op wat je kan, maar ook 

Ǿŀŀƪ ƻǇ ǿŀǘ ƧŜ ƻǇ άŘŀǘ ƳƻƳŜƴǘ ƛƴ ŘƛŜ ǿŜŘǎǘǊƛƧŘέ ŘŜƴƪǘ Řŀǘ ƧŜ ƪŀƴΦ WŜ ƪǳƴǘ ƧŜȊŜƭŦ Řǳǎ ƳŜƴǘŀŀƭ ǾŜǊǎǘŜǊƪŜƴ 

zoals je jezelf mentaal ook kunt verzwakken. Soms zit dat in je beeld van de tegenstander. Je denkt de 

ŀƴŘŜǊ ǿŜƭ ΨǘŜ ƪǳƴƴŜƴ ƘŜōōŜƴΩΣ ƻŦ Ƨǳƛǎǘ ƻƳƎŜƪŜŜǊŘ ƧŜ ŘŜƴƪǘ Řŀǘ ƧŜ ΨƎŜŜƴ ǎŎƘƛƧƴ Ǿŀƴ ƪŀƴǎ ƘŜōǘΩΦ .ŜƛŘŜ 

houdingen beïnvloeden je in je spel. Je stapt óf te gemakzuchtig óf te faalangstig de baan op. In beide 

situaties laat je objectief gezien niet het beste van je spel zien. Over- en onderschatting van jezelf komt 

veel voor in allerlei omstandigheden, maar bij ons spel- petanque - heeft het een enorme invloed. 

Een bekende zwaardvechter, Miyamoto Musashi, vertelde zijn leerlingen over de aanpak die hij koos 

wanneer een tegenstander hem had uitgedaagd. Óf hij ging heel vroeg naar het kamp-terrein (het terrein 

waar het gevecht zou plaatsvinden) en bestudeerde dan in alle rust het terrein op onderdelen die hem in 

het gevecht voordeel konden bieden. Maar een andere aanpak van hem was dat hij juist heel láát naar 

het kampterrein trok. Zijn tegenstander had zich dan opgeladen, maar er verscheen niemand, totdat hij 

niet meer geloofde dat er nog iemand zou komen en dán verscheen Miyamoto. De tegenstander had zijn 

energie verloren in de aanloop naar het beginpunt van het gevecht en zichzelf mentaal verzwakt door 

successievelijk te denken dat er niemand meer zou komen. Miyamoto kende dit energieverloop en kwam 

mentaal (en natuurlijk fysiek) topfit op de plaats van het gevecht. Hij is nooit verslagen. 

In de laatste Petanque (blad van de NJBB) wordt gewezen op het grote belang van tactiek in het spel. Het 

is niet alleen dat je techniek in orde moet zijn, het is ook van belang dat je het spel, de opbouw tijdens 

de mainne en de posities van de boules steeds weer onderzoekt op nut en noodzaak van de functie er 

van in de liggende, specifieke situatie. Elke boule telt, vanaf de eerste boule die wordt geworpen. 

aŀŀǊ ƘŜǘ ǎǇŜƭƭŜǘƧŜ ƳŀƎ ǘƻŎƘ ƻƻƪ ƎŜǿƻƻƴ ǿŜƭ ΨƭŜǳƪΩ ȊƛƧƴ ƻŦ ΨƎŜȊŜƭƭƛƎΩ?! Ja, dat mag, en het mooie is dat 

leuk en gezellig het bovenstaande helemaal niet uitsluit. Ik wens u allemaal een leuk en gezellig spel toe! 

Het seizoen is begonnen! 

Antoon Duijnker.  



 Bestuur mededelingen 

 

Op onze bestuursvergadering van j.l woensdag zijn er weer een heleboel punten besproken, vooral veel punten 
met betrekking tot de toekomst, hoe we zuiniger met de energie kunnen omgaan maar vooral ook om te kijken 
wat er mogelijk is om zoveel mogelijk rendement uit de financi±n te halen nu de banken nagenoeg geen rente 
meer geven. Ook een punt was de nieuwe licentie structuur en wat dit inhoud voor onze leden ( zie stukje NJBB) 
Allemaal belangrijke zaken dus. Wat ook ter sprake is gekomen is hoe  de bestuur samenstelling er volgend jaar 
uit gaat zien. Onze voorzitter Antoon Duijnker heeft aangegeven dat 11 jaar voorzitterschap best een lange tijd 
is en dat het tijd wordt dat iemand anders het stokje van hem gaat overnemen. Op de volgende jaar vergadering 
in februari is hij aftredend en stelt zich niet meer herkiesbaar. Wij zijn dan ook op zoek naar leden die ons be-
stuur willen komen versterken. Mocht je interesse hebben en/of wil je wat meer weten  wat een bestuursfunctie 
inhoud, dan kun je contact opnemen telefonisch(0630073036) of via email secretaris@jbcdemeteoor.nl 

We hopen op veel geµnteresseerden 

 

Namens het bestuur  

Marjo van Dijk (secretaris) 

 

 

Nieuwe contributie structuur NJBB 

 

In 2020 gaat de nieuwe contributie structuur van start dit betekent een aantal veranderingen. 

E®n hiervan is dat iedereen die lid is van de bond deel kan nemen aan toernooien. In het verleden was er een 
club licentie en een W- licentie voor de leden die aan wedstrijden mee wilden doen. De verandering houd ook 
een verandering  voor de contributie in, alle leden betalen nu hetzelfde bedrag. 

Hoeveel bedragen de bondskosten in 2020?  

 Å Bondsbijdrage senioren ú 22,50  

  Å Bondsbijdrage senioren vanaf 01 juli ú 11,25  

  Å Bondsbijdrage jeugd (tot 18 jaar) ú 11,25  

 Å Bondsbijdrage jeugd (tot 18 jaar) vanaf 01 juli 5,75  

 

 Å Administratiekosten overschrijven ú5,00 

 Å Administratiekosten extra lidmaatschap ú 5,00  

Voor de leden van de JBC de Meteoor betekent dit: 

De contributie van onze vereniging bedraagt ú 27,50 de bondsbijdrage is ú 22,50 dat betekent dat alle leden 
vanaf 18 jaar ú 50,00 gaan betalen in het nieuwe seizoen. 

De contributie 2020 dient betaald te worden in de maand januari 2020 ! 

 

Tevens wordt de nieuwe digitale licentiepas in gevoerd. 

 

Waarom wordt overgestapt op een digitale licentiepas?  

Het overstappen van de plastic pas naar een digitale licentiepas heeft meerdere redenen. In de huidige situatie 
kunnen de passen niet eerder dan medio februari geleverd worden terwijl bijv. de NPC en districtscompetities 
gewoon doorlopen. Daarnaast worden in de nieuwe situatie mutaties in lidmaatschappen nog sneller verwerkt 
hetgeen ten goede komt van de sporter. Het scheelt ook kosten in o.a.  

 manuren en kosten voor de aanschaf en bedrukking van pasjes. Op het moment dat een lid een pas kwijtraakt, 
worden hiervoor geen kosten meer in rekening gebracht  aangezien deze pas altijd digitaal beschikbaar is. Ten-
slotte wordt sportbonden ook sterk verzocht om na te denken over duurzaamheid.  

 Per jaar worden er +/ 20.000 plastic pasjes verstuurd. Door dit te digitaliseren, draagt de NJBB in ieder geval 
een klein steentje bij aan het verduurzamen van de maatschappij.  
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 Ik beschik niet over een mobiele telefoon , hoe kan ik dan mijn digitale pas laten zien?  

De digitale licentiepas is ook te printen. Dit kan de ledenadministrateur voor je doen maar de ledenadministrateur 
kan jouw digitale licentiepas ook naar je e - mailen waardoor je deze kunt opslaan op je computer en de licentiepas 
zelf kunt printen. De  leden administrateur van de vereniging kan te allen tijde bij de digitale licentiepas van de le-
den.  

De digitale licenties kunnen worden geprint in creditcard formaat zodat de licenties makkelijk kunnen worden be-
waard.   

 

Hoe zit het met deelname aan competities ? 

 Een lid kan deelnemen aan meerdere districtscompetities namens meerdere  

clubs waar hij/zij een lidmaatschap (primair maar ook extra) van heeft.  

Maar per districtscompetitie kan men maar deelnemen namens ®®n club. Dit kan per competitie echter verschillen 
indien een lid meerdere lidmaatschappen heeft.  

Het is alleen mogelijk om namens de vereniging van je primaire lidmaatschap  deel te nemen aan de NPC. 

  

Belangrijk! 

Wat erg belangrijk is dat onze administratie over de juiste email adressen beschikt. Daarom verzoek ik al de leden 
om opnieuw hun email adres naar de secretaris te sturen. secretaris@jbcdemeteoor.nl. Vermeldt daarbij wel even 
je naam. 

 
Marjo van Dijk 
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²ƛƧ ƘŜōōŜƴ ŀƭǎ ǾŜǊŜƴƛƎƛƴƎ ŘŜ wŀōƻ-ōŀƴƪ ŀƭǎ ƘǳƛǎōŀƴƪΦ 

hƳŘŀǘ ƘŜǘ ŜŜƴ ŎƻǀǇŜǊŀǝŜǾŜ ōŀƴƪ ƛǎ ǿƛƭƭŜƴ ȊŜ ƎǊŀŀƎ ŘŜ ƭŜŘŜƴ ƛŜǘǎ ǘŜǊǳƎƎŜǾŜƴ Ǿŀƴ Ƙǳƴ ǿƛƴǎǘΦ 

5ƛǘ ƧŀŀǊ ǿŀǎ Řŀǘ ŜŜƴ ŎƭǳōŀŎǝŜ ŘƛŜ ȊƛŎƘ ǊƛŎƘǧŜ ƻǇ ǎǇƻǊǘŎƭǳōǎΣ Ŝƴ ŘŀŀǊƳŜŜ ƻƻƪ ƻǇ ƻƴǎΦ 

²ƛƧ ƘŜōōŜƴ ƘƛŜǊ мтллΣ- ŜǳǊƻ ǾƻƻǊ ƎŜƪǊŜƎŜƴ ς��ƻƳ ƴƛŜǳǿŜ ƭŜŘ-ǾŜǊƭƛŎƘǝƴƎ ŀŀƴ ǘŜ ǎŎƘŀũŜƴΦ 

{ƻƳǎ ǿƻǊŘǘ ŜŜƴ Ƙǳƛǎōŀƴƪ ŜŜƴ ǘƘǳƛǎōŀƴƪΦ ½ƛƧ ƳŀŀƪǘŜƴ ƻƴǎ ƴƻƎ ǿŀǘ ƳŜŜǊ ǘƘǳƛǎ ƽǇ ŘŜ ŎƭǳōΦ 

IŜǘ ōŜǎǘǳǳǊΦ 

 

 


